
                                                                                                      
Aan de Raad van de gemeente Heemskerk, 
Maerten van Heemskercksttraat 1 
1964 EZ Heemskerk 
 
Geachte leden van de Raad, 
 
Hierbij ter kennisname de brief die de Participatieraad aan het College van 
Burgemeester en Wethouders heeft gezonden.  
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Maerten van Heemskerckstraat 1 
1964 EZ Heemskerk 
 
Heemskerk, 2 oktober 2024 
 

Geacht college, 

 

Op 19 juni heeft de participatieraad in zijn maandelijkse vergadering gesproken met 
wethouder Piet Burgering. 

De wethouder was uitgenodigd voor overleg en vooraf waren een aantal schriftelijke 
vragen gesteld o.a. over de ondersteuning van de PaRH door de gemeente.  (Op 19 
febr. was er al eerder overleg met de wethouders Burgering en Schoorl over de 
invulling van de ondersteuning) 

Over de uitkomst van het overleg op 19 juni is de participatieraad ontevreden. 
Wethouder Burgering was duidelijk, ondersteuning in de vorm van aanwezigheid van 
een beleidsambtenaar van de gemeente bij de vergaderingen van de Participatieraad 
hoeven we de eerste twee jaar niet te verwachten. De redenen zijn personeelstekort 
en het stellen van prioriteiten. 

Wethouder Burgering heeft toegezegd te gaan bekijken op welke wijze de ParH van 
informatie kan worden voorzien die van belang is voor ons functioneren. In oktober 
hoort de PaRH hier meer over. Verder staan er nog een aantal vragen uit het overleg 
open waarop wij nog een antwoord verwachten. 



                                                                                                      
De ervaring leert dat voorbereiden van participatie alleen lukt en zinvol is als er een 
gemeentelijke inbreng is, zowel voor het samenstellen van werkagenda en het 
prioriteren van onderwerpen hiervan, als bij kennisuitwisseling. De PaRH kan niet 
functioneren zonder over essentiële informatie over de ontwikkelingen binnen de 
gemeente te beschikken en heeft ondersteuning nodig. (zie ook de evaluatie in het 
jaarverslag 2023). En daarvoor is de aanwezigheid van een beleidsambtenaar bij de 
vergaderingen voor ons van belang. 

Wij hebben in onze vergadering van september het standpunt van de gemeente dan 
ook besproken en zijn tot de conclusie gekomen dat de PaRH op de huidige wijze niet 
kan functioneren en dat de animo bij de leden met de huidige werkwijze sterk is 
afgenomen. 

De PaRH is dan ook voornemens als de huidige situatie zo blijft aan het einde van het 
jaar zijn werkzaamheden te stoppen, maar hoopt tegelijkertijd dat dat niet nodig is. 

 

De participatieraad ziet graag uw reactie voor hun vergadering van 17 oktober 
tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Joris Jansbeken, voorzitter 
Cobie Metten-Roestenberg, secretaris 
Edmée Meijer, penningmeester 
 


